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Wisseling van de wacht. René Beijersbergen neemt het (estafette) stokje over als raadslid voor 

GroenLinks in Sluis. Opnieuw zal iemand zich vier jaar inzetten om kritische kanttekeningen te plaatsen 

bij beleid dat zich teveel richt op de wensen van de markt en te weinig oog heeft voor een 

toekomstbestendig beleid. Zo’n beleid zal zich moeten kenmerken door datgene wat waardevol is voor 

de mens en zijn (natuurlijke) omgeving als doel te formuleren en daaraan concrete voorstellen, 

handelingsperspectief, te koppelen. Om zijn werk goed te kunnen doen zal René veel tijd steken in het 

lezen van de voorstellen van het college en het bedenken en bespreken van alternatieven. Daarbij kan 

uw betrokkenheid het verschil uitmaken. Dat dit meer vergt dan een maal in de vier jaar uw stem uit te 

brengen moge duidelijk zijn. Hoe u uw betrokkenheid ook vorm geeft, aarzel niet om ook de nodige 

bestuurlijke acties te verkennen en te benoemen in de contacten met René.  

Natuurlijk zijn we in eerste instantie zelf degenen die aan de slag moeten met de zaken die we anders 

willen hebben. Een raadslid van GroenLinks is immers niet meer en niet minder dan een 

vertegenwoordiger van betrokken burgers, een stem in het bestuur dat aandacht vraagt voor groene-en 

linkse antwoorden op de uitdagingen van nu en de toekomst. 

Communicatie is daarbij van wezenlijk belang. Ik ben dan ook blij met deze nieuwsbrief en hopelijk u 

ook. 

Jack Puyenbroek 

Even wennen. Het is ons gelukt! Na een (voor mij) onwennige verkiezingscampagne waarin het altijd 

lastig om op het goede moment de aandacht van de camera te trekken, zijn we erin geslaagd onze zetel 

van 2018 voor nog eens vier jaar te prolongeren. GroenLinks is een blijvertje gebleken. 511 Sluisse 

burgers hebben ons hun vertrouwen gegeven. Dank hiervoor ook aan Jack natuurlijk voor vier jaar hard 

en consistent werken en alle kandidaten van de lijst die hun netwerk wisten te inspireren om op 

GroenLinks te stemmen als je werkelijk verandering wilt. En niet te vergeten de kiezer. 

Daarna volgde de tenenkrommende periode van de formatie. Graag hadden wij de coalitie van een 

groen label voorzien maar de oude partijen hielden liever alles bij het oude. Dus lonkt voor GroenLinks 

de onafhankelijke vrije positie van de oppositie waar we niet zullen nalaten voor onze rechtvaardige en 

progressieve ideeën op te komen. Met Jaap Verherbrugge als fractie-ondersteuner en een team van 

kritische volgers. 

Coalitie. Het is een coalitie geworden van PvdA, VVD en Sluis Lokaal. Voor zover we nu kunnen overzien 

is het oude wijn in nieuwe zakken. Of toch niet? Het siert de PvdA dat ze serieus werk lijken te maken om 

een einde te maken aan de verhuur van tweede woningen in de kernen. Of toch weer niet? De 

miljonairsbouw op de Boulevard de Wielingen kan dan weer wel gewoon doorgaan. Dat heb je dan weer 
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met een coalitie van tegenstellingen. Het is geven en nemen, water bij de water doen en als je je 

principes een beetje handhaaft, dan hoef je ze niet helemaal te laten varen. 

Stikstof en Natuur. Het onderwerp dat nationaal de afgelopen periode de meeste aandacht heeft 

getrokken. GroenLinks vindt al langer dat de landbouw een omslag moet maken, dat de burger zijn 

consumptiepatroon moet aanpassen en dat Den Haag en Brussel een stimulerend beleid daartoe moeten 

voeren. Eindelijk lijkt het doorgedrongen dat in ons agro-industriële landschap het groen, de natuur en 

de biodiversiteit het kind van de rekening worden. En nu maar hopen dat de minister en de Kamer voet 

bij stuk houden want in de Sluisse Raad is het licht nog lang niet doorgedrongen. GL heeft het College 

schriftelijke vragen gesteld. 

 

Regiopark Oostburg. Regiotuinen, Euregiotuinen, noem het maar op maar het project dat in 2002 van 

start ging als vernieuwend en verfrissend en een toeristenklapper zou worden, stierf al gauw een snelle 

dood. De gemeente stond garant en wil er al lang vanaf. Camping Groede-eigenaar van Damme wil er 

buiten de inspraak om iets op het gebied van verblijfsrecreatie van maken dat indruist tegen alle 

gemeentelijke plannen en visies. Het gevolg is tientallen bezorgde reacties van betrokken burgers. Ook 

GroenLinks heeft een gepeperde zienswijze geschreven dat we zo niet met burgerparticipatie en de 

beoogde groengordels rond de kernen omgaan. 

 

Woningbouw. De woningbouw blijft maar mondjesmaat van de grond komen en dan nog vooral in het 

dure segment in Breskens en Cadzand. Daar schieten burgers niet veel mee op. Bovendien worden aan 

alle kanten de stikstofregels overtreden en wordt er op oneiglijke wijze van zgn stikstofruimte gebruik 

gemaakt. Dit allemaal ten koste van de natuur en niet in het belang van de modale burger. GroenLinks 

heeft zich in stevige bewoordingen verzet maar bleek toen puntje bij paaltje kwam geen medestanders 

te hebben. 

Teambijeenkomsten. Het is goed om contact met de achterban te houden maar vooral ook met de 

achterban in spé. Er is een begin gemaakt om de maandelijkse teambijeenkomsten weer op te starten. 

Nog pril en met een bescheiden opkomst maar we willen er na de zomervakantie weer volop tegenaan. 

We zullen ook alle zeilen gaan bijzetten om nieuwe en vooral jongeren te interesseren in onze groene en 

rechtvaardige politiek. Deze nieuwsbrief draagt daar hopelijk ook aan bij. Jack heeft in zijn raadsperiode 

18 nieuwsbrieven voor u geschreven en een respectabele adressenlijst opgebouwd. Ik probeer met de 

seizoenen elk kwartaal u op de hoogte te houden van wat geweest is en wat komt. 

Doorkijkje. Wat zal de toekomst ons brengen, verzucht menigeen. De wereld is in beroering en in 

Nederland zijn we in rep en roer over te veel koeien of te weinig en te veel recreatie of kan er nog wat 

bij. Ondertussen gaat de biodiversiteit in rap tempo verder achteruit. In Engeland en Schotland vallen op 

de beroemde zeevogelrotsen de Jan van Genten met bosjes om door een virus. We hoeven niet zo ver. In 

eigen land zijn de Grote sterns, die de naam en faam van Waterdunen en het eiland Texel bepaalden met 

99% uitgedund, zeg maar zo goed als uitgestorven. Net als in de omringende landen. Gewoon weg door 

een ontsnapte dodelijke variant van het vogelgriepvirus uit de pluimveehouderij. Vijftig miljoen jaar 

evolutie in zes weken uitgeroeid. Dat brengt ons weer terug in de realiteit. De intensieve dierhouderij is 

een bron voor ziekteverwekkers en het is wachten dat er een virus à la corona overspringt van dier op 



mens. 

Het komende halfjaar en de eerste helft van volgend jaar zullen politiek en maatschappelijk heftig 

worden. Dan zal steeds meer duidelijk worden wat de uitvoering van de stikstofregels in de praktijk 

betekenen. De PvdA gedeputeerde Pijpelink heeft alvast aan de minister verklaard dat Zeeland gewoon 

op haar eigen akkertje verder werkt aan het terugdringen van de stikstofdepositie en het herstel van de 

natuur. Hoe dan? In ieder geval door bij hoog en bij laag te benadrukken dat de stikstof van het 

buitenland komt binnenwaaien. Zo gaat dat als je de waarheid niet onder ogen wilt zien. Eerst 

ontkennen, dan verwarring stichten, vervolgens aandringen op uitstel en dan als laatste redmiddel maar 

hopen op afstel. 

We gaan het zien. 

 

 
 

GroenLinks Sluis wenst iedereen een prettige en veilige vakantie. 

 

 


